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Nu eerst keuzes maken! 
 

PvdA Beverwijk / Wijk aan Zee 

Verkiezingsprogramma 2022-2026 

__________________________________________________________________________________ 

 

De keuzes, die de PvdA maakt, leest u in dit verkiezingsprogramma.  

Wij kiezen voor  de inwoners, die snel een betaalbare woning zoeken.  

Wij kiezen voor  het ondersteunen van jongeren en ouderen, die zorg 

nodig hebben. 

Wij kiezen voor  het helpen van mensen met schulden om ze weer regie 

over hun eigen leven te laten nemen.  

Wij kiezen voor  goed onderhouden groen in de wijken.  

Wij kiezen voor  het behoud van de belangrijke voorzieningen, zoals een 

zwembad, bibliotheek en theater. 

Een stad als Beverwijk kan niet zonder!  

Wij kiezen voor  kostenbeheersing als het de uitgaven betreft, waardoor 

gemeentelijke belastingen betaalbaar blijven. 

 

Samen met Heemskerk hebben wij nu de kans om een fantastisch nieuw zwembad te realiseren. Als 

we dat niet doen, hebben we over tien jaar geen zwemvoorziening meer. Het huidige zwembad is 

afgeschreven en kost veel geld aan onderhoud, terwijl het nog maar een paar jaar kan blijven staan. 

De bibliotheek, het theater en het centrum voor de kunsten zullen in het centrum blijven en 

toegankelijk zijn voor alle inwoners. Er is geld beschikbaar om te renoveren. 

Daarom is de basis voor de PvdA: eerst keuzes maken wat je het belangrijkst vindt. Prioriteiten 

stellen dus. Die ga je daarna uitwerken en dan blijkt wat haalbaar is.  

Het is geen tijd voor luchtfietserij en dure ambities, zoals verplaatsing van een theater, alleen maar 

om een nieuwe gebiedsontwikkeling te stimuleren. Het bestaansrecht op de huidige plek, is er al vele 

jaren.  

Het is ook niet de tijd om de lasten voor inwoners te laten oplopen als het gaat om het invoeren van 

diftar (gedifferentieerde afvaltarieven) . Het invoeren hiervan is een wens van sommige partijen in de 

gemeenteraad, maar niet van de PvdA. Als mensen extra moeten gaan betalen voor het laten 

ophalen van hun huishoudelijk restafval, zullen andere bakken voor het ophalen van plastic en groen-

fruit-tuinafval meer vervuild worden.  
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Ook dumping ligt dan op de loer. Verder zien we in andere gemeentes dat het diftar systeem voor 

alle inwoners uiteindelijk duurder wordt. De kosten van veel soorten afval, zoals ook luiers apart 

ophalen rijzen de pan uit. De PvdA wil dat ook goed gemonitord wordt of het apart ophalen van 

plastic uiteindelijk wel tot kostenbesparing leidt. Het huidige systeem moet wat ons betreft 

heroverwogen worden. 

In de afgelopen raadsperiode heeft de coalitie van VVD, Groen Links, D66 en CDA  niet altijd 

duidelijke keuzes gemaakt.  Er is heel veel geld besteed aan onderzoeken, waarna bleek dat de 

mogelijkheden om zaken ook daadwerkelijk uit te voeren zeer beperkt waren. De PvdA heeft vanaf 

het begin duidelijk aangegeven dat er eerst prioriteiten gesteld moeten worden, voordat er 

peperdure onderzoeken worden uitgevoerd. Helaas hebben de onderzoeken bijna een miljoen euro 

gekost in de afgelopen vier jaar en is weinig resultaat geboekt. Dit kan anders! 

De PvdA Beverwijk Wijk aan Zee is er voor alle inwoners van Beverwijk en Wijk aan Zee. Elke wijk is 

voor ons even belangrijk. Daarom hebben wij ervoor gekozen dat onze raadsleden en 

steunfractieleden ieder een aantal wijken van onze gemeente onder zijn of haar hoede nemen. 

Speelt er iets in een wijk, dan duikt ons raadslid/steunfractielid daar bovenop en zal alles in het werk 

stellen om ervoor te zorgen dat de geluiden uit de wijk gehoord worden en dat er ook iets mee 

gedaan wordt. Burgerparticipatie is geen holle kreet wat ons betreft: het betekent dat inwoners 

serieus genomen worden vanaf het begin van een proces. Dit kan het maken van nieuw beleid zijn of 

bijvoorbeeld groeninrichting van een wijk. Ook kunnen er in een wijk situaties ontstaan, die 

aangepakt moeten worden. Dit kan bijvoorbeeld een gevaarlijke verkeerssituatie zijn of 

drugsoverlast. Ook hierbij willen wij de inwoners ondersteunen in hun vragen naar de gemeente. 

De PvdA fractieleden zijn veel te vinden in de buurten, gewoon op straat, om mensen te spreken. 

Ook zijn we actief op Facebook en onze website.  

De PvdA heeft een aantal uitgangspunten, die voor ons heel belangrijk 

zijn. Alleen als hieraan voldaan wordt, kun je spreken van een sterke 

samenleving waarbij mensen op de 1e plaats staan. Natuurlijk kun je die 

niet allemaal plaatselijk waarmaken. Daarom is het fijn dat er in Den 

Haag ook een landelijke fractie is, die werkt aan: 

• Gelijke kansen voor iedereen 

• Vast werk en een hoger minimumloon 

• Goed wonen, voor iedereen een veilig thuis 

• Een gezond leven, met meer aandacht voor milieu en leefstijl 

• Toegang tot scholing en ook bijscholing 

• Gelijke rechten en recht op meepraten en besluiten 

• Zorg voor wie dit nodig heeft 

Eigenlijk staan of vallen al deze uitgangspunten met solidariteit. Solidariteit is  volgens ons de basis 

van een sterke samenleving. Door solidariteit voorkom je dat groepen in de knel komen en het zelf 

maar moeten uitzoeken. 
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Hoe zetten we in Beverwijk en Wijk aan Zee mensen weer op de eerste plaats in de komende 

raadsperiode? 

Burgerinitiatieven van bewoners zullen door de PvdA zoveel mogelijk worden ondersteund. Dit 

kunnen initiatieven zijn voor een straat, wijk, voor de hele stad of voor een bepaalde groep. Als de 

gemeente hier meer op inzet, zullen positieve resultaten voor een sneeuwbaleffect zorgen. 

Communicatie met inwoners is voor de gemeente een blijvend aandachtspunt. Hoe bereik je zoveel 

mogelijk inwoners? Dit moet de insteek zijn om ervoor te zorgen dat iedereen mee kan doen om mee 

te praten. Speciale aandacht wordt besteed aan laaggeletterden. Ook zij moeten een tekst kunnen 

begrijpen om een gelijke kans te hebben om mee te doen. 

Enquêtes, die gehouden worden, dienen niet sturend te zijn. Inwoners kunnen hun mening geven, 

zonder dat ze beperkt worden in hun reacties.  

De participatieraad is een waardevol instrument. Dit goed 

functionerend orgaan is een goed klankbord voor de gemeente bij het 

opstellen van nieuw beleid. De vertegenwoordiging vanuit allerlei 

groepen inwoners binnen deze raad zal gewaarborgd moeten zijn. De 

PvdA zal zich hiervoor inspannen. 

Bij herinrichting op grote of kleine schaal vinden wij het belangrijk dat inwoners invloed hebben op 

de keuze voor bomen en struiken. Juist omdat bomen ook soms overlast geven, is draagvlak van 

bewoners nodig. De PvdA wil dat bewoners uit meerdere mogelijkheden kunnen kiezen.  

Te vaak nog merken wij dat de gemeente selectief participatie toepast. Teveel mensen worden 

“vergeten” bij beleid of bij uitvoering van beleid te betrekken en er wordt vaak te beperkt gekeken 

naar de vraag wie belanghebbenden zijn. Dit kan niet als je mensen op de eerste  plaats zet. 

Kijk ook vaker naar online mogelijkheden tot participatie. Jongeren en andere groepen, willen vaak 

op een andere manier meedoen met participatie. Ook biedt dit kansen om op verschillende 

momenten mee te praten en te denken. Je bent niet meer tijd- en locatie gebonden. 

Het doel van de PvdA Beverwijk/Wijk aan Zee is om in de komende raadsperiode van 2022 tot 2026 

het vertrouwen van inwoners in de gemeente Beverwijk en in de gemeenteraad en het college terug 

te winnen. Dit kan alleen door een andere aanpak.  

Regio 
Beverwijk en Wijk aan Zee zijn gebaat bij een goede samenwerking in de regio. Dit geldt voor 

samenwerking in de IJmond en voor samenwerking met andere gemeentes in Kennemerland, ten 

noorden en ten zuiden van het Noordzeekanaal. Maar samenwerking mag niet knellen. Daarom is 

het belangrijk te kijken naar of het nodig is om iets samen te doen. Als dat niet zo is, gaat er teveel 

energie in zitten. Dat heeft de afgelopen tijd met de IJmondsamenwerking bewezen.  

Met de regio samen kun je de belangen van bijvoorbeeld de Wijkermeerpolder beter behartigen. Het 

is van groot belang dat de Wijkermeerpolder open blijft en niet als overloop voor Zaanse en 

Amsterdamse zware industrie gebruikt gaat worden. 
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De PvdA kiest niet voor een fusie tussen IJmondgemeentes, maar voor het principe van: doe dingen 

samen als je er sterker door wordt. Dit geldt bijvoorbeeld voor het gezamenlijk inkopen van 

jeugdzorg, of de lobby naar Den Haag voor beter openbaar vervoer. Dit geldt zeker ook voor een 

bovenlokale voorzieningen als het zwembad of het theater. 

Met Heemskerk delen we meer dan met andere steden en dorpen. De verhuisbewegingen tussen 

onze gemeentes wijzen daar ook op. Veel Heemskerkers verhuizen naar Beverwijk en andersom. De 

goede samenwerking op het gebied van scholen, zorg, sport en wonen en bibliotheek moeten dan in 

stand gehouden worden.  

Werk 
Werk is de sleutel tot een gezinsinkomen, dat voldoende is om goed te kunnen wonen en mee te 

kunnen (blijven) doen aan de samenleving. Hiervoor is het belangrijk dat jong en oud talenten 

kunnen blijven ontwikkelen. In de veranderende arbeidsmarkt is het belangrijk dat dit een 

voortgaand proces is. De coronacrisis heeft dit duidelijk gemaakt. Wat vandaag een mooie baan is, is 

misschien morgen een poort naar werkloosheid. Bijscholing kan voorkomen dat mensen langdurig 

werkloos raken. Daar moet de gemeente op inzetten. 

Stageplekken bij de gemeente en gesubsidieerde instellingen bieden kansen aan jong en oud van 

verschillend opleidingsniveau. Ook voor mensen met minder opleiding of een beperking, is het van 

groot belang om activiteiten te hebben die zelfvertrouwen geven. Ook zij hebben recht op een 

basisinkomen dat voldoende is om mee te kunnen doen in de samenleving.  

Het behoud van een goede MBO school in Beverwijk is belangrijk. Door veranderingen bij het MBO 

zullen wij moeten bewaken dat opleidingen, die van groot belang zijn voor onze regio behouden 

blijven en niet door schaalvergroting verdwijnen. Hiervoor zullen wij onze landelijke fractie inzetten 

indien nodig. 

Een HBO opleiding op het gebied van zorg zou welkom zijn in onze regio. Als daar een kans zich 

voordoet, moet de gemeente die grijpen en bijvoorbeeld het zoeken naar een geschikte locatie 

ondersteunen.  

Wonen met aandacht voor snelle oplossingen voor acute woningnood 
In Beverwijk en Wijk aan Zee is een tekort aan allerlei typen woningen. 

De wachtlijsten van de sociale woningbouw nemen snel toe. Maar ook 

goedkope- en middeldure koopwoningen zijn schaars. De prijzen 

hiervan stijgen snel door de toegenomen vraag, o.a. door gezinnen die 

de grote steden ontvluchten.  Beverwijk en Wijk aan Zee zijn 

aantrekkelijk door de goede voorzieningen en de ligging nabij duinen 

en strand.  

Veel inwoners hebben een acuut huisvestingsprobleem. Jongeren, die uit huis willen, maar ook 

inwoners, die gaan scheiden en snel huisvesting nodig hebben. De PvdA wil dat de gemeente zich 

gaat inzetten voor het huisvesten van deze groepen, door tijdelijke bewoning te realiseren waar 

belemmeringen zijn voor permanente bouw. Containerwoningen kunnen tijdelijk een oplossing zijn 

en er moet creatief gekeken worden waar dat mogelijk is. Op dit moment gebeurt dat veel te weinig. 



 

PvdA Beverwijk / Wijk aan Zee  5 
Verkiezingsprogramma 2022-2026 
 

Hierbij denken wij bijvoorbeeld aan het Wijkerpoortterrein, waar niet op korte termijn permanente 

woningbouw mogelijk is. 

Wij willen dan ook de komende jaren vooral inzetten op snelle oplossingen om het woningtekort op 

korte termijn op te lossen. Dus tijdelijke huisvesting neerzetten en tegelijk doorzetten met de 

nieuwbouwplannen.  

De PvdA wil een doelgroepenverordening, waardoor het mogelijk is inwoners van Beverwijk en Wijk 

aan Zee met een laag of middeninkomen  voorrang te geven op inwoners van buitenaf. Dit zal alleen 

nodig zijn zolang de woningnood zo hoog is als nu. Inwoners vanuit andere gemeentes zijn natuurlijk 

wel van harte welkom, maar mensen, die hier willen blijven wonen krijgen zo voorrang. Anders is er 

voor starters geen eerlijke kans. 

De PvdA vindt het belangrijk dat de gemeente draagvlak in buurten zoekt voor verdichting. Soms zal 

er in goed overleg met een buurt ruimte zijn voor meer hoogbouw of het toevoegen van een 

woonlaag op bestaande bouw. Hoogbouw is echter geen doel op zich. Meer woningen wel. 

Onderzoeken wijzen uit dat de markt voor appartementen niet zo groot is als gemeentes denken. 

Uiteindelijk willen mensen, en vooral gezinnen, een huis met een tuin.  

Ruimte is schaars en we moeten ook open plekken behouden 

voor een groene uitstraling en ontspanning. In 

functieverandering van panden, bijvoorbeeld van winkel naar 

woning zien wij nog volop mogelijkheden om woningen aan het 

huidige bestand toe te voegen. Ook kantoorruimtes kunnen 

verbouwd worden naar kleinere wooneenheden. Hiervoor 

bieden leegstaande panden rond het centrum en rond de 

Parallelweg kansen. Zoals bijvoorbeeld al gedaan is in de Zeestraat bij het oude pand van het UWV. 

Er zijn in het land al diverse initiatieven voor tijdelijke bewoning door wooncontainers tijdelijk in 

grote kantoorpanden te plaatsen. Dit kan ook een goede oplossing voor de kortere termijn zijn. Het 

grote project Spoorzone, dat 10.000 woningen moet gaan opleveren is namelijk voor de lange 

termijn en juist ook op de korte en middellange termijn zijn oplossingen nodig. 

De sociale woningbouw zal toegankelijk moeten blijven voor inwoners van onze stad en ons dorp. 

Verdringing door inwoners uit Zuid Kennemerland mag niet plaatsvinden. Als dit dreigt te gebeuren 

moet er een halt aan worden toegeroepen. Bij uitbreiden van het aantal woningen denken wij 

bijvoorbeeld aan sloop/nieuwbouw van oude flats, waar enkele bouwlagen kunnen worden 

toegevoegd. Ook vlakbij het stationsgebied is hoogbouw goed mogelijk. Hier kunnen appartementen 

voor starters, gezinnen en ouderen op een goede manier gecombineerd worden. Ook jongeren 

kunnen op die manier met een kleine en betaalbare woning starten.  

Er moet vooral veel aandacht voor de huisvesting van mensen met middeninkomens zijn, aangezien 

zij nu vaak achter het net vissen. Het is belangrijk dat politieagenten, leraren, verpleegkundigen in 

onze gemeente kunnen wonen.  

De startersleningen zijn een blijvend instrument om starters op de woningmarkt een eerlijke kans te 

geven. De PvdA wil ook graag in de komende raadsperiode de starterslening zien terugkomen. 
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Bij woningbouw op gemeentegrond moeten we kijken naar het mogelijk maken van voorrang voor 

inwoners van Beverwijk, Wijk aan Zee en Heemskerk. Deze 3 vormen samen 1 woningmarkt, waar 

binnen al decennia lang veel verhuisd wordt. Het voorrang geven aan eigen inwoners is niet iets dat 

wij voor de toekomst willen behouden, maar wat we nu tijdelijk zouden willen toepassen omdat de 

woningnood echt heel hoog is.  

Energietransitie 
De energietransitie komt moeizaam van start. De 

PvdA vindt het belangrijk dat inwoners hier goed bij 

betrokken worden. Draagvlak is belangrijk, omdat er 

grote investeringen voor nodig zijn van particuliere 

woningeigenaren. Ook voor mensen met modale 

inkomens is het belangrijk dat ze mee kunnen doen, 

ook dus met een minder dik gevulde portemonnee.  

De gemeente zal ook moeten luisteren naar de zorgen van mensen. Als investeringen financieel niet 

haalbaar zijn voor inwoners, zal er naar alternatieven gekeken worden. Aansluiting op eventuele 

warmtenetten zal alleen kunnen als daar groot draagvlak voor is in een buurt. Verplicht opleggen aan 

inwoners zien wij niet zitten. Adviseren en ondersteunen wel. 

De aandacht voor de komende jaren gaat vooral uit naar het isoleren van woningen en het plaatsen 

van zonnepanelen. Met het isoleren kan al veel energie bespaard worden. Dit helpt inwoners direct 

op hun energielasten te besparen. 

Water en groen 
Groen in de stad is belangrijk. Voldoende bomen moeten geplant worden om beschutting te bieden 

aan mens en dier en om ook water vast te houden. Groen mag niet worden opgeofferd voor 

woningbouw, tenzij er gecompenseerd wordt op een andere plek in de gemeente. Ook in wijken 

moet goed onderhouden groen in voldoende mate aanwezig blijven. Niet elke open plek mag 

volgebouwd worden.  

Bewoners moeten meer betrokken worden bij de herstructurering en vervanging van groen. Geef 

hen de keus uit meerdere soorten bomen en struiken, zodat ze zich ook meer verantwoordelijk 

voelen voor het groen en ook eerder initiatieven zullen ondernemen voor onderhoud of opruimen 

van afval.  

Waterberging is een aandachtspunt. Niemand wil natte voeten hebben, maar toch zullen er vaker 

wolkbreuken voorkomen zoals in 2014. Aan de andere kant zullen er steeds langere droogteperioden 

zijn. Met allebei moet in het beleid rekening worden gehouden. Afkoppelprojecten zullen door de 

gemeente ondersteund moeten worden. Inwoners vinden die stap zelf vaak te groot. 
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Met de toenemende waterproblematiek en steeds heftigere buien is het regulier onderhoud van 

kolken en putten een aandachtspunt voor de gemeente. Ook het 

vegen van straten speelt hier een rol in. Het maken van groene 

parkeerplekken kan ook helpen om water op te nemen. Dit kan 

bijvoorbeeld rond de parken en de sporthal. 

Bijen, insecten en vlinders zijn belangrijk voor de natuur en dus ook 

voor ons. Het is van groot belang dat zij voldoende plekken vinden 

waar eten is en waar beschutting is. De gemeente zal extra gewassen 

moeten planten om ervoor te zorgen dat in elke wijk deze dieren een goede plek kunnen vinden. Op 

sommige plekken aan de rand van de stad zal extensief maaibeleid noodzakelijk blijven. 

De PvdA vindt het belangrijk dat er meer wordt ingezet op groene daken en meer groen in tuinen. 

Ook dit helpt de bijen, insecten en vlinders. 

In de parken is het belangrijk dat er voldoende grote bomen zijn als schaduwplek en tegen 

hittestress. Daarnaast zijn open plekken ook belangrijk, bijvoorbeeld voor sport en spel. 

Op het gebied van dierenwelzijn is er al beleid. Nieuwe ontwikkelingen op het gebied van 

dierenwelzijn moeten daarin worden opgenomen. De dierenbescherming en dierenambulance 

worden op een goede wijze ondersteund door de gemeente en daar is de PvdA blij mee. Kwetsbare 

dieren verdienen onze steun.  

Voor hondeneigenaren zullen er goede looproutes met grasstroken moeten zijn om de hond uit te 

laten. Dit is in het belang van het welzijn van de hond, maar ook om overlast op andere plekken te 

voorkomen. Ook moeten er voldoende voorzieningen zijn om hondenpoep op te ruimen. Zo houden 

we ook een schone buurt. 

Buiten is voor iedereen 
Juist in de periode dat we veel binnen moesten blijven voor de coronamaatregelen, is het duidelijk 

geworden dat buiten belangrijk is. Niet alleen om naar een winkel te lopen of naar je werk te fietsen, 

maar ook om te ontspannen , voldoende te bewegen en je hoofd leeg te maken. Dat geldt voor jong 

en oud. 

Kinderen hebben goede plekken nodig om te kunnen spelen. Veel open ruimte om een balletje te 

trappen, te rennen of verstoppertje te spelen. De activiteiten van de Evenementenmakelaar zijn een 

fantastische voorziening om jeugd te bereiken, ook als ouders weinig geld hebben voor sportclubs. 

Deze activiteiten wil de PvdA ruimhartig blijven ondersteunen. 

Het Cruijff Court is aanleiding geweest om meer kunstgrasveldjes te ontwikkelen. Deze ontwikkeling 

moet verder uitgerold worden. Door het gebruik van kunstgras kunnen veldjes jaarrond gebruikt 

worden en hebben kinderen meer zin om buiten te spelen.  

Speelplekken voor kinderen met speeltoestellen moeten goed onderhouden worden. Kinderen 

verdienen dat en hierdoor zullen ze ook vaker naar buiten willen. De speeltuinen moeten ook 

blijvend royaal ondersteund worden door de gemeente, want zij bieden een veilige speelplek met 

toezicht. Ook zijn het sociale ontmoetingsplekken voor ouders. Verder ziet de PvdA kansen om 
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speeltoestellen voor alle leeftijden in parken te plaatsen. Dit stimuleert nog meer de ontmoeting 

tussen generaties. 

De skatevoorziening De Blauwe Kikker voldoet voor de jongeren aan hun wensen. Wel is onderhoud 

belangrijk, want de voorziening moet veilig en aantrekkelijk blijven om te chillen. Verplaatsing zal 

alleen kunnen als de jeugd hier voldoende bij betrokken blijft. Vraag wat ze willen en wat ze nodig 

hebben en investeer daar in. 

Sport en gezonde leefstijl 
In aanvulling op de voorzieningen hierboven genoemd is het belangrijk in te 

kunnen spelen op veranderingen binnen de sportbeoefening. De gemeente 

zal het beschikbare geld zo goed mogelijk moeten inzetten bij de sporten 

waar groei in zit. Voorzieningen moeten daarop worden aangepast. Ook sport 

buiten clubverband moet gestimuleerd worden. Ingespeeld kan worden op 

initiatieven van inwoners.  

Het realiseren van laagdrempelige bewegingsactiviteiten in de wijken voor 

verschillende doelgroepen is een kans, die voor het grijpen ligt. Binnen en 

buiten.  Inwoners worden zo verleid meer te bewegen en hun leefstijl te 

verbeteren. Dit levert een gezondheidswinst op. Bij welzijnsactiviteiten kan de gemeente meer 

inzetten op activiteiten, die verandering van leefstijl bevorderen op het gebied van bewegen en 

gezonde voeding. De stichting Welzijn kan hier een goede rol in vervullen. 

Sport 
Het zwembad is voor de PvdA een basisvoorziening sport waar wij absolute prioriteit aan geven. Er 

moet linksom of rechtsom een toekomstbestendig zwembad blijven in Beverwijk of in Heemskerk. 

Samenwerking is belangrijk om deze voorziening ook voor de komende tientallen jaren veilig te 

stellen. De zwemvaardigheid van kinderen moet gewaarborgd zijn en daarvoor is een zwembad 

dichtbij noodzakelijk. Verder biedt het zwembad een bron van allerlei sport- en 

ontspanningsactiviteiten, die tot op hoge leeftijd te beoefenen zijn. 

Binnensport verdient net zoveel aandacht als de buitensport. Wij zullen dit goed moeten bewaken, 

aangezien de afgelopen raadsperiode heel veel is geïnvesteerd in buitensport: voetbal en hockey. De 

binnensport mag niet het kind van de rekening worden.  

Sportactiviteiten voor jeugd in de wijken zijn een groot succes en zullen ook de komende jaren 

doorgezet worden wat ons betreft. Het is een ideale combinatie van het bevorderen van teamspirit 

en een gezonde leefstijl.  

Voor ouderen is het jaarlijks organiseren van een wandelvierdaagse ook een heel mooi initiatief dat 

mensen laat bewegen en bij elkaar brengt. 

Onderwijs 
Een doorgaande lijn van crèche en peuterspeelzaal naar de basisschool is heel belangrijk voor 

kinderen om zich goed te kunnen ontwikkelen. De PvdA wil stimuleren dat alle kinderen hun talenten 

kunnen gebruiken. Elk kind moet kansen krijgen om uit te vinden waar zijn/haar talenten liggen. 
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Dit kan door activiteiten van welzijnswerk in de wijken waar de ouders meer moeite hebben om hun 

kinderen op een goede manier klaar te stomen voor hun toekomst. Gelden vanuit het Rijk moeten 

daarvoor ingezet worden. De gemeente kan vanuit onderwijsachterstanden geld ook extra 

investeren in activiteiten zoals de weekendschool TTT (talenten trainen voor de toekomst). Hier 

krijgen kinderen een brede blik op mogelijkheden voor hun toekomstige beroepskeuze.  

Een integraal Kindcentrum is een noodzakelijke voorziening voor 

kinderen, die een combinatie van onderwijs en zorg nodig hebben. De 

huidige voorziening is niet geschikt voor deze kwetsbare kinderen en 

moet grondig aangepast/vernieuwd worden. 

Welzijn 
In de nasleep van de coronacrisis is welzijn een belangrijk punt van aandacht. Buurthuizen 

functioneren als centrale plek in de wijken om inwoners te helpen actief te worden of te blijven. 

De activiteiten, die de buurthuizen bieden, zorgen voor verbinding en sociale contacten. De 

samenwerking met buurtsportcoach, sociaal team en gebiedsverbinders kan via de buurthuizen 

beter plaatsvinden. Een inlooppunt in elke wijk is belangrijk voor kwetsbare groepen van alle 

leeftijden. 

Jeugd en zorg 
Soms zijn er problemen bij de ontwikkeling van kinderen of jongeren. Jongeren, die dat nodig 

hebben, moeten zorg krijgen en niet op wachtlijsten blijven staan. Een goede inkoop van jeugdzorg 

met de regio is belangrijk. Het uitgangspunt moet zijn dat jeugd de hulp krijgt, die nodig is. Het kan 

niet zo zijn dat kinderen de dupe worden van falend beleid van de gemeente. Uitgangspunt is de hulp 

die nodig is. Die moet er komen.  

Zorg en ouderen 
Huisartsen en wijkverpleegkundigen zijn de eersten, die signalen van een zorgvraag bij ouderen 

oppikken. Het contact dat de gemeente met hen onderhoudt moet dan ook structureel en goed zijn. 

Zo kun je inschatten wat er vanuit de gemeente op korte termijn, maar ook op langere termijn, nodig 

is.  

Mantelzorgers zullen blijvend ondersteund moeten worden als wij willen dat zij zorg voor een naaste 

kunnen volhouden. Een jaarlijkse beloning van een paar tientjes is niet genoeg. Vragen wat zij nodig 

hebben, is veel belangrijker. En hen daarin goed te ondersteunen. Ook contacten tussen 

mantelzorgers onderling moeten gestimuleerd worden, zodat ze steun aan elkaar kunnen hebben.  

Je hoort nog steeds van mensen, die te laat zorg krijgen terwijl die eigenlijk al heel lang nodig is. Die 

bijvoorbeeld pas een traplift krijgen terwijl er al jarenlang ernstige beperkingen zijn. Dit is een 

schrikbeeld voor de PvdA. Als er voorzieningen nodig zijn, moeten die er zo snel mogelijk komen. 

Juist nu steeds meer ouderen thuis blijven wonen. Signalen van dit soort zorgvragen moeten snel 

opgepakt worden. Het sociale team speelt hier een actieve rol in. 
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Armoede en schuldhulpverlening 
“Help mij het zelf te doen”, is een bekend motto uit het 

Montessori onderwijs. Maar het is ook toepasbaar als het gaat 

om armoede, of schulden. Mensen zijn het meest gebaat bij 

hulp die ze zelfstandig maakt. Als iemand na een periode van 

armoede of schulden zelf weer op een goede manier kan 

rondkomen met een inkomen uit arbeid, is dat een succes. Als 

gemeente moeten we dit zien te bereiken. Zet ook vooral in op 

jongeren, die nog moeten leren met geld en verplichtingen om te gaan. 

De gemeente moet een laagdrempelig meldpunt hebben waar inwoners zich kunnen melden als ze in 

de schulden beginnen te raken. Dan kan snel ingegrepen worden en wordt de situatie niet nog veel 

erger. In Amsterdam is de gemeente hier heel actief in en dat kan in Beverwijk ook. 

De gemeente heeft een signaleringsfunctie en inwoners, die recht hebben op teruggave van 

rioolbelasting, afvalstoffenheffing en hondenbelasting moeten hier actief op gewezen worden. 

Ook het werk van de Voedselbank moet ruimhartig ondersteund worden. 

Cultuur 
Het Kennemer Theater is een belangrijke voorziening voor Beverwijk en vraagt regelmatig om 

aanpassingen aan de eisen van de tijd. Verplaatsing op lange termijn is een optie. 

Op dit moment de locatie Kerkplein nog prima. Het is een prachtige plek, waar ook een goede 

samenwerking is met de bibliotheek en het centrum voor de kunsten. Deze voorzieningen zijn prima 

bereikbaar zijn voor de inwoners, jong en oud, gezond of slecht ter been.  

De bibliotheek doet geweldig werk om het lezen en de taalontwikkeling bij jeugd en volwassenen te 

stimuleren. Voor kinderen is er ook een mogelijkheid van voorlezen aan huis door vrijwilligers. 

Verder is er veel aandacht voor ouderen, in voorzieningen en trainingen. Ook is er voor 

laaggeletterden een volwaardig leesaanbod en ondersteuning door leestrainingen. Veel aandacht 

wordt besteed aan het bevorderen van leesplezier aan kinderen. De bibliotheek is de belangrijkste 

basisvoorziening op het gebied van cultuur. De subsidie vanuit de gemeenten moet ervoor zorgen 

dat dit zo blijft. 

Het Young Art Festival is een uniek festival met actieve deelname door veel jongeren uit de regio. Dit 

is een springplank voor jong talent en heeft meerwaarde voor onze stad in de IJmond en 

Kennemerland. Daarom moeten Beverwijk en de omliggende gemeenten dit blijven ondersteunen 

tot het helemaal op eigen benen kan staan. 

Ook het museum Kennemerland onderneemt veel initiatieven om de historie van onze stad levend te 

houden. Ook het museum verdient steun vanuit de gemeente. Cultureel erfgoed moet bewaard en 

gekoesterd worden. De PvdA wil dat leerlingen van het basisonderwijs en voortgezet onderwijs actief 

het museum bezoeken en leren over de geschiedenis van hun stad en dorp. 
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Dierenwelzijn 
In Beverwijk is er vaststaand beleid op het gebied van dierenwelzijn. Dit is 

niet in beton gegoten. Als er ontwikkelingen zijn, zal de gemeente daar op 

in moeten spelen. Het omgaan met dieren is een indicatie over hoe er met 

mensen wordt omgegaan. Bij handhaving in de wijken zal ook dit een punt 

van aandacht moeten zijn. Signalen moeten doorgezet worden naar 

dierenpolitie. Als er zaken rond dierenmishandeling spelen, zal ook 

aandacht moeten zijn voor de hele gezinssituatie. Dierenmishandeling 

staat niet op zichzelf. 

De Dierenbescherming en Dierenambulance worden ruimhartig ondersteund en dat wil de PvdA zo 

houden. Hierdoor kunnen dieren, die in beslag zijn genomen wegens mishandeling of verwaarlozing, 

of gedumpt zijn door de eigenaar, een nieuwe en betere toekomst krijgen. 

De diversiteit van vogels, bijen, vlinders en insecten zal zoveel mogelijk bevorderd worden, door 

diversiteit in beplanting, die als schuilplaats of voedingsbron geschikt is. In alle wijken moet hier 

aandacht voor zijn, niet alleen aan de buitenrand. 

Faciliteiten voor honden zullen aandacht krijgen, want zij hebben losloopgebieden nodig. In elke wijk 

moet een losloopgebied zijn, waar honden veilig los kunnen lopen. 

De gemeente zal extra aandacht besteden aan toegankelijkheid voor hulp- en geleidehonden. In de 

contacten met ondernemers en instellingen moet dit een blijvend punt van aandacht zijn.  

Werk en Economie 
De werkgelegenheid in onze regio staat onder druk. Na de coronacrisis willen wij dat zoveel mogelijk 

mensen weer een betaalde baan kunnen krijgen. Hiervoor is steun vanuit de gemeente voor het MKB 

nodig. De kleine ondernemers zijn van groot belang voor het voorzieningenniveau en de 

werkgelegenheid van onze stad en ons dorp. Lagere lasten door lagere legeskosten en terugdringen 

van papierwerk helpt. De gemeente kan positief bijdragen door initiatieven te ondersteunen. 

Het winkelhart van Beverwijk is aantrekkelijk en moet zo blijven. Parkeren voor korte tijd in de 

Breestraat moet mogelijk blijven. Zo blijven de winkels toegankelijk voor klanten. Voor kort of lang 

parkeren kun je terecht op het Meerplein en dat moet daar ook mogelijk blijven. Een prima 

voorziening, heel dichtbij de winkels. Toekomstige ontwikkelingen daar moeten dan ook plaats 

blijven bieden voor parkeren. Het betaald parkeren in het centrum dient om het parkeren te 

faciliteren en te reguleren. Het mag nooit een melkkoe worden en de tarieven moeten concurrerend 

blijven voor een stad met het voorzieningenniveau van Beverwijk. 

Het Rode Kruis Ziekenhuis is een noodzakelijke voorziening en ligt op een centrale plek, bij openbaar 

vervoersvoorzieningen. voor Beverwijk. Daar moet het ook blijven. Heel belangrijk, voor onze 

inwoners. Voor het voorzieningenniveau en voor de werkgelegenheid. Waar nodig, steunen wij het 

ziekenhuis in hun ontwikkelingsplannen. 

Tata Steel levert veel overlast op voor omwonenden. Toch is het een grote werkgever en verdient de 

werkgelegenheid bij Tata onze blijvende aandacht. Bijvoorbeeld bij de scholing van (toekomstige) 
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werknemers, die dichtbij moet kunnen plaatsvinden. Er moet ingespeeld kunnen worden op nieuwe 

ontwikkelingen. Een krachtige MBO vestiging is voor de techniek en voor de zorgsector blijvend 

noodzakelijk. 

Voor de inwoners, die minder makkelijk werk vinden, is ondersteuning belangrijk. De gemeente zal 

dan ook blijvend moeten inzetten op contracten voor IJmond Groen als het om onderhoud van groen 

gaat en ook de andere onderdelen van IJmond Werkt inzetten waar mogelijk. Iedereen heeft recht 

op een zinvolle tijdsbesteding en een inkomen, dat genoeg is om van te leven. 

Bereikbaarheid en verkeer 
Ook na het coronatijdperk zal Openbaar Vervoer belangrijk zijn en blijven voor de verbinding met de 

Randstad. Snelle buslijnen en een goede intercitydienstregeling van NS zijn zaken waar de PvdA zich 

blijvend voor inzet. Ook de buslijnen moeten door het centrum blijven gaan en zo verzorgingshuizen 

en scholen blijven aandoen. 

De Alkmaarseweg/Rijksstraatweg is belangrijk als verbinding voor veel inwoners tussen Beverwijk, 

Heemskerk en Castricum. De PvdA is tegen een afsluiting en voor een betere inrichting zodat de weg 

open kan blijven. De buurten eromheen mogen niet de dupe worden van een verkeersluwe oplossing 

voor een klein stuk van Beverwijk. 

De oversteek bij de Velserweg naar Velsen Noord en vice versa is belangrijk voor veel fietsers en 

voetgangers. Wij steunen een blijvende oversteek bovengronds naast de fiets- en voetgangerstunnel, 

die er gaat komen. Sociale veiligheid is essentieel bij de ondergrondse tunnel. 

Snelfietsroutes zijn belangrijk voor de verbinding met de regio. Toch mag het onderhoud en de 

veiligheid van gewone fietspaden daar niet onder lijden. Soms gebeurt dat nu wel en daar willen wij 

een eind aan maken. Meer aandacht dus voor fietsers en voetgangers in de stad op de bestaande 

wegen en fietspaden en goed onderhoud daar. 

Milieu 
Het milieu in onze regio staat onder enorme druk. De 

combinatie van wegen, vliegroutes, Noordzeekanaal en Tata 

Steel maakt dat het leven in de IJmond niet zo gezond is. 

Alles wat we kunnen doen om die situatie te verbeteren 

grijpen we met beide handen aan. Het toevoegen van 

milieubelastende bedrijven moet voorkomen worden. Het is 

niet acceptabel dat er nog meer milieubelasting bijkomt. 

Afvalscheiding heeft tot nu toe niet opgeleverd wat de gemeente voor ogen had. Het draagvlak 

onder inwoners neemt af. De kosten nemen alleen maar toe, de lasten voor de inwoners stijgen. 

Door het stimuleren van afvalscheiding wil de gemeente het hergebruik van materialen bevorderen. 

Er komen echter steeds meer bewijzen dat vooral het plastic recyclen geen succes is. De gemeente 

zal heel goed moeten kijken wat de juiste toekomststrategie is. Nieuwe ontwikkelingen binnen de 

afvalverwerking zullen goed gevolgd moeten worden. Beleid moet aangepast worden indien nodig. 

Afvalscheiding moet tenslotte een middel zijn, niet een doel op zich. 
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Ook een systeem van diftar, waarbij sommige groepen meer moeten betalen als ze meer afval 

produceren zien wij niet als oplossing. Dit stimuleert juist afvaldumpingen. 

Wijk aan Zee 
Het kustdorp is kwetsbaar. Het mooie, open dorpslandschap moet 

beschermd worden en gekoesterd. Woningbouw zal meer mogelijk worden 

nu bijvoorbeeld zorgappartementen voor jongeren verplaatst worden naar 

Beverwijk. Hierbij heeft sociale woningbouw en de bouw van middeldure 

vrije sector woningen de voorkeur.  

De leefomgeving staat onder flinke druk door de blijvende overlast van 

Tata. Initiatieven van Dorpsraad en bewoners om de luchtkwaliteit te verbeteren moeten 

ondersteund worden door de gemeente. De gemeente kan een schakel zijn tussen Rijk, provincie en 

deze partijen. De PvdA zal haar contacten als plaatselijk opererende landelijke partij hiervoor 

inzetten. 

Toerisme zal kleinschalig blijven in belang van de leefbaarheid in het dorp. Parkeren in Wijk aan Zee 

blijft gratis, tenzij de Dorpsweide ingeschakeld moet worden op warme dagen. Daar blijft een 

goedkoop dagtarief de insteek. 

Veilige buurten 
Op veiligheidsgebied is veel geld uitgegeven om de overlast in het centrum van Beverwijk te 

beperken. Dit is ten dele geslaagd. Helaas is ook een waterbedeffect ontstaan en dat is zorgwekkend. 

Je kunt tenslotte niet heel Beverwijk volhangen met camera’s.  

Woonwijk Oosterwijk is een aandachtsgebied geworden en het is goed dat de inwoners daar 

ondersteund worden. Voldoende aandacht moet blijven voor veiligheid in de woonwijken. Signalen 

van overlast door drugshandel moeten snel opgepikt worden. Drugspanden zo snel mogelijk sluiten 

om de buurt van overlast en onveiligheid te verlossen.  

De PvdA wil meer veiligheid in alle buurten, dus er moet ingezet worden op meer handhaving in de 

wijken. Ook is het belangrijk dat de wijkagenten zich meer bekend maken in de wijken. De 

meldingsbereidheid van inwoners wordt hierdoor versterkt en korte lijntjes zijn belangrijk om 

inwoners medeverantwoordelijk te maken voor de veiligheid in hun buurt. Hier is de laatste jaren te 

weinig aandacht aan besteed.  

Financiën 
De gemeente Beverwijk zal alles in het werk moeten stellen om lasten voor de inwoners niet verder 

te laten oplopen dan met de inflatie. Zo kunnen we op of onder het landelijk gemiddelde blijven. 

Onze inwoners verdienen een kritische gemeenteraad, die een zorgvuldige afweging maakt tussen 

gewenst voorzieningenniveau en lasten voor de burgers. 

De gemeente zal zoveel mogelijk de schommelingen in het gemeentefonds moeten opvangen. Als de 

gemeente groeit de komende jaren biedt dat mogelijkheden om het voorzieningenniveau goed te 

houden en de lasten op het landelijk gemiddelde. 
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Hondenbelasting ziet de PvdA als een belasting, die niet meer van deze tijd is. Deze zal afgeschaft 

moeten worden de komende jaren. Dit bespaart ook veel kosten voor handhaving en controles op 

het betalen van deze belasting. Dan blijft er nog steeds een fors bedrag over waar dekking voor 

gevonden moet worden, want anders ontstaat een gat in de begroting. 

Parkeerbelasting zien wij als een noodzakelijke belasting, maar de parkeertarieven mogen niet te 

hoog worden voor een stad met het voorzieningenniveau van Beverwijk. Wij zullen dan ook kritisch 

zijn op het realiseren van parkeergarages, aangezien deze altijd leiden tot fors hogere tarieven. 

 

 

 

 

 

 

 


